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Underhållsplan och budget 
Vi ägnade mötet åt gå igenom de underhållsåtgärder vi behöver göra kommande räkenskapsår. Vi 

tittar också på de långsiktiga och stora investeringarna, hur de prioriteras och hur ska de finansieras 
på bästa sätt. Dit hör bl.a. fönster som ju ligger tidigt i prioritering. 

 
Några kortisar 

- Vi har ett datum för information om belysning på våra gårdar. 6/4 kl. 18.30. 
- Vi väntar på inkommande anbud från markentreprenörer 
- Vi har god ekonomi, en kort lägesrapport från ekonomiansvarige. En fundering är om det är 

dags att binda några lån på längre sikt nu? 

Hemsidan 
Vi ”puffar upp” stamspolning på nyhetssidan samt informerar och belysningsträffen. 
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